
Overleg OC- Sportlaan Heerjansdam 
Donderdag 4 april 2024  
Aanwezig: Annemiek (locatieleider), Joëlla, Bob, Lisanne, Daphne en 
Yvette 

 
Wijziging schooltijden KJS wat betekent dit voor de BSO 
* De schooltijden veranderen in het nieuwe schooljaar op de KJS. Het 
einde van de schooldag verandert van 14.45uur naar 14.30 uur.  
Alle ouders met leerlingen op de KJS die een contract bij de BSO 
hebben ontvangen een nieuw contract.  
 
Communicatie BSO – doorstroom naar andere groep via SMS 
* Ouders kregen automatische SMS over verandering van de groep. 
Doorstroom nodig met nieuwe kinderen. Graag persoonlijk door PM’ers 
doorgeven. Nu kinderen uit elkaar die met elkaar omgaan, spannend, 
even wennen/ kijken een keer in de nieuwe groep. 
*Annemiek bespreken met PM’ers over spelen boven/ beneden mogelijk.  
 
Communicatieverschil per groep -dagopvang  
*Verschil in informatie, foto’s per groep. Worden veel leuke dingen 
gedaan, niet altijd zichtbaar is zonde.  
 

Feesten, partijen, activiteiten niet altijd op vrijdag 
* Carnaval is de hele week, bijvoorbeeld Nationale pannenkoekendag 
niet aan mee gedaan, paaslunch elke dag?  
Of er worden leuke activiteiten gedaan en zijn niet zichtbaar, niet 
gehoord, kind vertelt niets. Of wordt er minder gedaan op vrijdag?  

 
Kindplanner app aanvragen studiedag/extra aanvraag werkt niet. 

*Zit een bug in de app, komt niet altijd goed door of rare tijden. De 
webversie via het ouderportaal werkt vrijwel altijd.  
*Annemiek gaat het bedrijf benaderen en melden dat het misgaat met de 
app op dit onderdeel.  

 
Ruildag/ extra aanvraag pas 2 dagen van te voren goedkeuring. Is er 
al zicht op verandering hiervan?  
*Binnen YES! nog steeds personeel tekorten. Bij de sportlaan niet, maar 
hierdoor kan het nog niet veranderd worden. Soms is het al eerder 



zeker/ duidelijk dat het wel kan en wordt er eerder toestemming 
gegeven.  

Bob zal vanaf juni de oudercommissie verlaten. 
* Bob is woonachtig in Zwijndrecht en is met zijn werk verhuisd naar 
Ridderkerk waardoor de locatie in Heerjansdam logistiek om is. Hierdoor 
naar de nieuwe locatie in Zwijndrecht.  
De oudercommissie gaat vanaf dan verder met de ouders die nog zitting 
hebben in de commissie.  
 

Voorstelfomulier oudercommissie  
*Annemiek kan deze nog niet ophangen omdat deze nog mist.  
*Joëlla gaat dit na bij Annemieke.  
 
Wat verder ter tafel komt: 

• Afmelden voor BSO in vakanties ivm kosten bus/ entree. Dit zijn 
soms nog best wat kinderen die op de dag zelf worden afgemeld. 
Hierdoor worden soms veel kosten gemaakt die niet nodig zijn, 
zonde van het budget.  

• PM’ers druk bezig met voorbereidingen zomerfeest voor zowel 
dagopvang als de BSO. Leuk! 

 
 


